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                                                                  CONSILIUL  LOCAL  
 
 

 

Nr.760/ 29.01.2025  

 

                                                                PROCES- VERBAL 

 

        Incheiat  astazi 29.01.2025 in sedinta ordinara   a Consiliului local al comunei Brastavatu,  

judetul Olt,care are loc azi data de mai sus , ora 13:0o in sala de sedinte a Consiliului local .  
    Sedinta ordinara   este prezidata de catre d-l consilier Culcescu Costel  , acesta da cuvantul 

secretarului general al comunei pentru a face prezenta nominal . 
     Verificand   prezenta consilierilor la sedinta,  secretarul general al comunei constata ca  sunt 

prezenti 13 consilieri  ,  iar sedinta a fost convocata in baza in baza Dispozitiei  primarului nr. 10/ 
09.01.2025  . 

     La sedinta participa  d-l Oprea Cici-Constantin primarul comunei , d-l Popescu Marian  secretar general 
 al comunei ,d-na Mialtu Floriana contabil , d-na Stoian Florica bibliotecar comunal  si d-l Mote-Ocoleanu 

Tiberiu asistent social .  
        Se consulta consilierii cu privire la continutul procesului-verbal al sedintei anterioare din data 

de 13.01.2025, constatandu-se faptul ca acestia nu au facut observatii , presedintele de sedinta 
supune la vot conformitatea acestuia , iar acesta este validat in unanimitate . 

     In continuare presedintele de sedinta  prezinta proiectele de hotarari  inscrise pe ordinea de zi , 
cu cu suplimentare a doua puncte. 

1.  –Informare privind activitatea desfasurata in anul 2024 la nivelul Centrului de Permanenta 
Brastavatu - prezinta dr.Sprincenatu Crenguta- Catalina , sef centru; -  art.129, alin(11),  

din OUG nr.57 /2019 . 
     2. –Informare privind activitatea desfasurata  in anul 2024 la nivelulul  Postului de Politie 

 Brastavatu –prezinta d-l Sima Daniel  seful postului; – art.129, alin(11), din OUG nr.57 /2019 
    3.  – Informare privind activitatea desfasurata in anul 2024 la nivelul Scolii Gimnaziale  

Brastavatu   – prezinta d-na Radoi Florina-Felicia , directorul scolii ;- art.129, alin(11),  
din OUG nr.57 /2019 

2.Proiect de hotarare referitor la aprobarea contului de inchidere a exercitiului bugetar pentru 
anul 2024 ’. 

    3.Proiect de hotarare referitor la aprobarea Programului de activitate al Bibliotecii Comunale 
‚,GHEORGHE DACHIN” Brastavatu, pe anul 2025 . 

   4. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului de acțiuni comunitare pentru combaterea sărăciei 
 și marginalizării sociale la nivelul comunei Brastavatu , pe anul 2024  ’. 

    5. Proiect de hotarare privind aprobarea de cheltuieli neeligibile  pentru obiectivul de investitii 
“EFICIENTIZAREA CONSUMULUI DE ENERGIE ELECTRICA LA UAT COMUNA BRASTAVATU,  

JUD. OLT PRIN INSTALARE DE PANOURI FOTOVOLTAICE CU PUTEREA DE 280 KW. 
    6 .Proiect de hotarare privind darea în administrare a  autoturismului Dacia Logan către Serviciul 

Public de Alimentare cu Apă și Canalizare  al Comunei Brastavatu  de pe langa 
Consiliul Local al Comunei Brastavatu, judeţul Olt  . 

    7. Proiect de hotarare referitor la  aprobarea normativului propriu privind consumul lunar de 
carburanti  pentru autoturismul Dacia Logan  dat în administrare Serviciul Public de  Alimentare 

cu Apă și Canalizare  al Comunei Brastavatu  de pe langa Consiliul Local al Comunei Brastavatu, 
judeţul Olt , pentru  anul 2025 . 

    8. Proiect de hotarare  pentru acordarea unor mandate speciale reprezentantului comunei Brastavatu în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „OLT-ECO” în vederea exercitării votului 

 pentru încheierea Actelor Adiționale la Contractele de delegare nr. 6867/18.06.2018 și nr. 
2542/06.12.2021,  aferente Serviciului Public de salubrizare a localităților din Judetul Olt. 

     Puncte supliment: 
1. Proiect de hotarare referitor la aprobarea Calendarului manifestarilor culturale pe anul 2025. 

     



 

 2. Proiect de hotarare  privind completarea HCL nr.61 /28.10.2021 privind darea în administrare 
 a sistemul de alimentare cu apă și de canalizare al Comunei Brastavatu   către Serviciul Public de 

 Alimentare cu Apa si Canalizare al comunei Brastavatu de pe langa Consiliul local al comunei  , 
în calitate de operator și punerea la dispoziție a bunurilor ce compun sistemul de alimentare cu apă și de 

canalizare al comunei Brastavatu ,judetul Olt prin includerea nivelului redeventei pentru mijlocele fixe aflate 
 in proprietate publica si puse la dispozitie operatorlui Serviciul Public de Alimentare cu Apa si Canalizare 

 al comunei Brastavatu de pe langa Consiliul local, odata cu incredintarea. 
    Ordinea de zi este aprobata in unanimitate de voturi , in forma prezentata cu suplimentarea si se 

trece la dezbaterea punctelor din ordinea de zi . 

  Punctul 1 
     D-na dr. Sprincenatu Crenguta-Catalina. 
     Informeaza ca la Centrul de Permanenta sunt afiliati 7 medici si 7 asistenti medicali , fiind 8 

comune arondate . 
      La nivelul Centrului de Permanenta au fost efectuate 3478 de consultatii si 2118 tratamente 

dintre care 90% local si 10% ambulatoriu . 
     D-l consilier Dobre Cristian -Constantin, va felicit d-na dr. pentru activitatea desfasurata . 

       Ce probleme aveti ,sau intimpinati ?  
       D-na dr. – principala problema este ca medicii nu vor sa mai faca de garda , eu personal si d-l 

dr. Ispas facem si in zilele de sarbatori legale .Tot d-l Dobre intreaba daca detin  de vaccin 
antitetanos , la care d-na dr. -raspunde ca nu . 

      Nu se mai poarta discutii si d-na doctor de retrage motivand ca este de garda .Consilierii ii 
ureaza succes in activitate.  

Punctul 2 
        D-l Sima Daniel  -Seful  Postului de Politie Brastavatu  ,a sunat si a reprogramat  

Punctul 3  
     D-na Radoi Florina director Scoala Gimnaziala Brastavatu  

     D-l consilier Dobre Cristian -Constantin, intreaba daca s-a rezolvat problema de builling cu 
elevul Croitoru . 

      D-na Radoi Florina director informeaza ca anul trecut , a venit un domn comisar , a fost 
intocmit un raport , au fost chemate si familiile si s-au consiliat,iar  cei doi copii au fost mutati in 

alta clasa  ,de acum incolo  sa avem grija sa nu se mai intample . 
     Tot  d-l consilier Dobre aduce in discutie ca in corpul in care s-au desfasurat alegerile, la toaleta 

era mizerie , vase de toaleta murdare ,gresie sparta ,- trebuie sa existe o monitorizare si un plan de 
servicii ,al angajatilor care se ocupa cu curatenia in acest corp. 

      D-na director precizeaza ca ar trebui sa educam copii sa stie sa pastreze curatenia . 
       D-l Oprea Cici-Constantin primarul comunei se impune ca un cadru didactic sa urmareasca tot 

ce se intampla in scoala (cadrele de serviciu ) , dar si personalul care se ocupa cu curatenia. 
         D-l consilier Dobre Cristian -Constantin,intreaba daca contractual de arendare este incheiat pe 

15 ani , la care d-na director raspunde ca da , acesta a fost incheiat in anul 2022 . 
     Tot d-l Dobre considera ca pentru incheierea contractului de arenda trebuiau chemati si fermierii 

nostrii locali. 
     D-na Radoi Florina  director scoala , informeaza ca in anul 2024 orele remediale au fost tinute de 
profesori Cojocaru Gheorghe ,ore de matematica si Barbalata Cristina orele de romana, in anul 2025 

orele remediale vor fi tinute de d-l Gherghina Nicolae ore de matematica si Mitris Daniela orele de 
romana  . 

       D-l Oprea Cici-Constantin ,primarul informeaza ca la solicitarea scolii , va amenaja intre 
cladirea scolii si gardul de la biserica cu materiale refolosibile , un foisor , o casuta ,o  groapa cu 

nisip  si gazon sintetic pentru copii de la gradinita .      
 Nu se mai poarta discutii si d-na director de retrage.    

   PUNCTUL 4  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  

Avizul  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  
urbanism, protectia mediului si turism si avizul Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

 
 

 
 



 

 

     DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.5 din 
data de 29.01.2025. 

   PUNCTUL 5  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  

Avizul  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. invatamant, sanatate si familie,munca si 

protectie sociala, protectie copii,tineret si sport. 

     DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.6 din 
data de 29.01.2025. 

   PUNCTUL 6  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  

Avizul  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. invatamant, sanatate si familie,munca si 

protectie sociala, protectie copii,tineret si sport. 

     DISCUTII   
        D-l consilier Dobre Cristian-Constantin intreaba daca s-a primit o lista cu persoanele 
vulnerabile pentru instalare panouri fotovoltaice . 

       D-l Oprea Cici-Constantin primarul comunei informeaza ca a fost primita o lista de la consiliul 
judetean cu persoanele eligibile , dar nu toate beneficiaza , acestia trebuie sa fie proprietari 50% , 

conform actului de proprietate si sa ceara acordul si celuilat proprietar . 
     Mai informeaza ca a fost o persoana din Corabia care a preluat actele si cererile . 

      D-na consilier Asan Irina -Daniela , daca  o persoana care se gaseste pe lista si nu este proprietar 
nu beneficiaza ? 

    Primarul.Da!  
         Nu se mai poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 

proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 
consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.7 din 

data de 29.01.2025. 

PUNCTUL 7  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 
Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  

urbanism, protectia mediului si turism , Avizului  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. 
invatamant, sanatate si familie,munca si protectie sociala, protectie copii,tineret si sport si Avizului 

Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

     DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 

proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 
consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.8 din 

data de 29.01.2025 

   PUNCTUL 9  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  
Avizul  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  

urbanism, protectia mediului si turism si avizul Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

     DISCUTII   
       D-l consilier Culcescu Costel este un lucru bun transmitere auto catre serviciul de apa , dar cine 
il ia in primire sa -l ingrijeasca si sa-l foloseasca corespunzator . 

         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.9 din 
data de 29.01.2025. 

 
 



 

   PUNCTUL 9  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  

Avizul  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  
urbanism, protectia mediului si turism  . 

     DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 

proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 
consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.10 din 

data de 29.01.2025 

   PUNCTUL 10  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  
Avizul  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  

urbanism, protectia mediului si turism  . 

     DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.11 din 
data de 29.01.2025 

  Punctul 1 supliment  
       Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si  

Avizul  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. invatamant, sanatate si familie,munca si 

protectie sociala, protectie copii,tineret si sport. 

DISCUTII   
         Nu se  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.12 din 
data de 29.01.2025 

  Punctul 2 supliment  
         Se da citire proiectului de hotarare , referatului de aprobare ,  raportului  de specialitate si 

Avizului  Comisiei pentru agricultura,activitati economico-financiare,amenajarea teritoriului si  
urbanism, protectia mediului si turism , Avizului  Comisiei pentru activitati social-culturale, culte. 

invatamant, sanatate si familie,munca si protectie sociala, protectie copii,tineret si sport si Avizului 
Comisiei de validare ,juridica si de disciplina . 

DISCUTII   
         D-l Oprea Cici-Constantin informeaza ca pentru a intra in legalitate si a majora pretul mc de apa 

 trebuie aprobate 2 hcl-uri, aceasta cu nivelul redeventei  si un hcl cu cota pierderi de apa, conform  
Ordinului nr. 65/2007 al Presedintelui ANRSC . 

           Nu se mai  poarta   discutii si presedintele de sedinta d –l  Culcescu Costel    supune la vot 
proiectul de hotarare si cu 13  voturi,,pentru” , 0 vot,,impotriva’’, 0 vot abtinere   din numarul de 13 

consilieri prezenti, din numarul de 13 consilieri locali in functie , se adopta hotararea cu nr.13 din 
data de 29.01.2025 

Punctul 11 
      Se da citire rapoartelor anuale  de activitate pentru anul 2024 de catre fiecare consilier local 
si viceprimar. 

         Se da cuvantul ,viceprimarul comunei si apoi in ordine alfabetica, celor 12  consilieri locali prezenti ,  
pentru a prezenta raportul anual de activitate pentru anul 2024, conform prevederilor art.225 alin (2)  

din OUG nr.57/2019       
      Toti consilierii locali prezenti, impreuna cu viceprimarul  prezinta rapoartele anuale de activitate 

pentru anul 2024 . 

Punctul 12 .Informari ,intrebari ,interpelari ,petitii  
       D-l Oprea cici-Constantin primarul ,informeaza ca s-a reluat finantarea pentru constructia pistei 
de biciclete , finantare tot prin PNRR. 

       D-l consilier Dobre Cristian-Constantin arata ca trebuie gasite solutii pentru persoanele care 
presteaza munca in folosul comunitati si mai cunosc si  meserie , de exemplu trebuie rezolvata 

problema cu acoperisul Salii de Sport . 
    D-l Oprea Cici-Constantin  primarul informeaza ca reparatia acoperisului a fost trecuta in planul 

de achizitii pe anul acesta . 



 

 
     Tot d-l Dobre intreaba ce facem cu terenul de la armata ca anul acesta expira contractul . 

      Nemaifiind  discutii in cadrul sedintei si alte probleme  de analizat nu mai sunt ,iar punctele 
inscrise pe ordinea de zi au fost discutate , cu permisiunea consilierilor locali, presedintele de 

sedinta declara inchise lucrarile sedintei de astazi. 
       Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces- verbal. 

 
 

 
       PRESEDINTE DE SEDINTA                                       SECRETAR GENERAL al comunei , 

                Culcescu Costel                                                               Popescu Marian  
 

 
 


